



Bestyrelsesmøde Dansk Stabyhoun Klub

Beslutningsreferat

Mødedato: 03-07-2025

Deltagere: Dorte, Christina, Louise N, Mie, Niels

Fraværende: Louise B, Kathrine

Referent: Niels

1. Arrangementer - langtidsplanlægning

o Planlægning af tid og sted

i. GF – forslag 25-26 april / 9-10 maj

Bestyrelsen var enig om at begge weekender vil være OK, dog helst om søndagen. Dorte undersøger om biblioteket i Horsens kan stille et lokale til rådighed en af weekenderne.

Horsens, samme sted som vi plejer

Bestyrelsen var enig om, at biblioteket i Horsens fortsat er det bedst egnede sted.

Grethe Nielsen MB/hvalpetest

Bestyrelsen drøftede herefter om hvem der skulle inviteres til at holde et indlæg på GF og om emnet skulle være mentalbeskrivelse og hvalpetest. Der var enighed om at Grethe Nielsen eller Helle Mulvad nok var de bedste bud, med Grethe Nielsen som "første kandidat". Dorte tager kontakt.

ii. Mentalbeskrivelse Jylland 25-26 april / 9-10 maj

Mariager, Mosely

Samme team som 2025

Bestyrelsen var enig om, at afholdelse af MB fint kan placeres den weekend, hvor der ikke afholdes GF, se foregående punkt.

Fastlæggelse af dato sker derfor når GF er på plads. Samme sted og team vil være fint.

Bestyrelsen drøftede herefter hvordan klubben skal forholde sig til, at der pludselig er så mange frafald til den næstkommende MB. Det blev besluttet, at førsteretten for stabyer suspenderes, så ejere af andre racer kan melde sig til uden at skulle afvente hvor mange stabyer, der bliver meldt til. Desuden vil der blive åbnet for at hundeejere, der ikke ønsker umiddelbart at lade deres hund mentalteste, kan komme og se på.

Louise N foreslog at lave små videoer/reels om hvorfor



mentalbeskrivelse er en god ide, da det er mere effektivt end at skrive på FB. Alle var enige heri.

o *Planlægning af ønskede foredragsholdere*

i. *Der ligger en liste, vi kan skrive på her.*

Så har vi en "bruttoliste" til kommende arrangementer.

o *Webinarer - hvad og hvornår?*

Christina forklarede, at hun arbejder på at lave et ZooEasy webinar.

2. Opfølgning fra DKK Inspirationsdage – Louise

o *Oplæg om hvordan man tiltrækker flere til udstillinger*

Da Louise B er på ferie udskydes dette punkt til et kommende møde.

3. Eventuelt

i. *Opfølgning –*

unghundeshow, indbydelse skal ud snart

Nørre Åbyhallen 4. oktober 2025

1. *Dommer Helle Bekker Eksteriør Hans Bilde Sellerup*

Mangler to ringsekretærer, interne eller eksterne?

Der var enighed om at det vil være en fordel med interne ringsekretærer for at spare på omkostningerne. Louise N meldte sig til at være sekretær for Hans Bilde Sellerup.

Christina forklarede at det vil være ønskeligt med en "pedel" der kan klare praktiske opgaver. Dorte lovede, at Lars vil være behjælpelig.

Gaver til 4 x personer.

https://chokodesign.dk/?s=hund&post_type=product

Chokolade formet som hundehvalpe vil være en sjov "gimmick", så OK fra bestyrelsens side.

2. *Er indbydelserne ok?*

Christina tjekker dem

Det blev drøftet om vi skal have tilmelding via Hundeweb eller en anden løsning. Da Hundeweb koster i omegnen af 28 kr pr tilmelding blev det besluttet at lave en løsning med en formular på hjemmesiden og så betaling direkte til klubben.



Fristen blev drøftet, men det blev besluttet, at tilmeldinger kan accepteres lige frem til start.

3. *Er der skrevet til de opdrætter hvor vi mangler samtykke (aftalt på møde 29/4)?* Nej, det er der ikke – overvejelser om GDPR, problemstilling om at det kan være stødende for opdrætterne hvis "opråb" om samtykkeerklæringer bliver vist på FB eller i DASK. Efter drøftelse var der enighed om at Dorthe laver udkast og deler det i Messengertråden.
4. *Skal vi lave en kåring og præmie af bedste avlsgruppe? Bedste unghund tæve/han.* Dette punkt blev ikke afklaret – afventer næste møde.
5. *Hanhundeparade skal arrangeres. Flyer med hanhunde til opdrættere. Mulighed for at vi kun gør en af tingene.*
Bestyrelsen drøftede, om det giver mening med en hanhundeparade. Det blev besluttet at der ikke afholdes en sådan parade. I stedet laves en skriftlig præsentation af hanhunde som kan uddeles på både Camp Hverringe og ved Unghundeshowet.
Som et ekstra punkt blev det drøftet om vægt skal medtages i hanhundebeskrivelsen. Der var enighed om at det er en relevant oplysning.
6. *Rosetter skal bestilles. Unghundeshow, og fx Avlschan/Avlstæve.* Christina bestiller og bestiller så der kan tilkøbes rosetter.

ii. *Nogle som folk kan købe selv fx Eksteriørbedømt Excellent og Very Good.* Se foregående punkt ii6.

iii. *regnskab udstilling Fredericia 24-05. Kooiker? Afventer*

- o *Store Hestedag - hvor er vi henne med det? Bliver der udstilling? Ingen udstilling, Christina vil gerne have at sjællænderne tager sig af stand osv.* Christina nævnte, at der ikke bliver nogen udstilling. Standen må passes af sjællænderne.
- o *Camp Hverringe – hvem gør hvad? (hvem kommer?)*
Alle fra bestyrelsen der har booket overnatning kommer vel fredag aften og hjælper med at stille op. Detailplanlægning venter.
- o *Dommer og ringepersonale Tineke Pillment-Hejden NL, Vickie og Henrik Kramer DK i ringen. Vickie kan komme og lave ringtræning fredag aften.*



Udstilling – forplejning til hjælpere og ring. Morgenbrød fra campingpladsen? (Detailplanlægning venter til august)

Klubben har kaffemaskiner som kan køre hele dagen. Købe en elkedel eller to til the. Selvbetjenings kaffebord til deltagere/hjælpere. Salg af frokost?

Bestilling af sandwich som til Fredericia? Der er enighed om at der ikke bliver grill og salg af pølser osv i år. Man kan bestille sandwich til frokost, som så afhentes samlet (af hvem indgår i detailplanlægning i august)

Eftermiddagskage fra klubben? (kage kage, ikke småkage - opgaven afklares i august mødet)

Sponsorgaver? Der skal spørges opdrættere/hanhundene og firmaer og det skal gøres nu så det kan samles. Mie koordinerer med Louise B.

Rosetter og pokaler skal bestilles. Christina

Hotel eller anden overnatning bookes til dommer og hvem henter dommer og kører tilbage til hotel lørdag aften efter spising? En der ikke udstiller.

Dommeren skal også køres i lufthavn søndag - en der ikke har opgaver med afvikling af workshops og oprydning.

Det blev aftalt, at Christina booker samme hotel til dommeren som sidste år. Kørsel med dommeren til/fra lufthavn afhænger af hvor hun lander: Hvis Kastrup, så Niels, hvis Billund, så Dorthe. Niels kører dommeren fra og til hotellet lørdag. Obs at vi lige skal se hvem der afvikler workshops søndag.

Fællesspisning om aftenen med egenbetaling. Fx. Tapas eller blandet buffet fra <https://superbrugsenkerteminde.dk/shop/catalog/delikatessen/buffet-c2> (et medlem har foreslået Kerteminde Brugs, tilbudt sin hjælp med at hente og ellers også at grille/selv medbringe kød, og vi sørger for tilbehør, men jeg vil gerne så LIDT arb. som muligt for os hjælpere efter en lang dag)

Der var enighed om det skal være tapas og at vi med tak tager mod tilbuddet om at hente. Der bliver egenbetaling (180 kr hvis tapas koster 160 kr per person) men bestyrelse spiser gratis. Hjælpere betaler halv pris. Som hjælper skal man dog være "officiel" hjælper med en forud defineret opgave af en reel størrelse for at få denne rabat. Afhentning af maden er f.eks. ikke nok.

Deltagere medbringer selv drikkevarer (vi kan sælge lidt sodavand/vand, så har vi ikke en masse rest). Dorthe tjekker hvad der blev brugt sidste år og laver et skøn over antal deltagere, vejr osv. og køber ind herefter. Vi har OK fra campingpladsen til at sælge og så længe det er med pant er det også lovligt. Christina siger det samme om Unghundeshowet og kan overtage evt. overskydende drikkevarer til dette formål.

Gratis workshops søndag: Nosework, Jagttræning og hundemassage. En-1-1½ time hver eller samme tid med rotation? Kommer nok an på deltagere antal



Frokost?

Christina indkalder de tre instruktører til møde i starten af august. Niels sender kontakinfo til Christina for noseworkinstruktøren.

2. Jagtudvalget: Dagskursus i marktræning og ro i opfløj ved Camilla Møgelhøj lørdag 30. August. Herefter et opfølgende kursus efter hvis der er opbakning. Cirka 6-8 pladser og ubegrænset observatørpladser.
3. *Bladet?* DASK klubblad **Deadline for levering til Louise B er stadig 18. juli.** Alle indlæg skal lægges ind på <https://1drv.ms/f/c/C1A93B8A2A656498/EuVxUBJtZ2lAjbKEupyVcKABR5HC-Goo4ryjl2OSUMxVTg?e=YklCgX>
4. *SJD (Stående jagthunde klubben) er kontaktet om medlemskab/samarbejde men er ikke vendt tilbage endnu.*

Mødet herefter afsluttet. Næste møde bliver 7. august.

D. 4. juli 2025

Christina Anna Nielsen, Næstformand Dorte Selling Jespersen, Kasserer